
Tesni prostori osnovne šole
Delegati skupščine krajevne skupnosti Gradišče so
se zbrali 26. februarja na svoji 2. seji. O realizaciji
Sklepov 1. seje skupščine je poročal predsednik
sveta KS dr. Albin Wedam. Poročilo sveta KS za
mandatno obdobje 1982-86 je bilo po sklepu objav-
Ijeno v novoletni številki glasila Dogovori. V zvezi s
predlogom zazidave Hrovatinovega vrta je KS pri
pristojnih organih pri OK SZDL In občini Center spro-
žila ustrezno akcijo in takoje bil ta predlog na podlagi
stališč KS umaknjen iz programa. Drugi sklepi prve
se/e so bili realizirani. • ,

Kot prva točka je bilo na dnev-
nem redu sprejemanje samou-
pravnih sporazumov o temejjih
planov SIS materialne proizvod-
nje in SIS družbenih dejavnosti
za obdobje 1986-1990. Član izvrš-
nega sveta občine Ljubljana Cen-
ter Goran Iskrič, je prisotne sez-
nanil s potekom javne razprave
ob sprejemanju teh samouprav-
nih sporazumov v KS in delovnih
organizacijah in o težavah pri
podpisovanju.
. Programi vseb«gejo tudi inve-
sticije v šolstvu, zato je delegatka
osnovne šole Majda Vrhovnik
Vesna Klaves seznanila skupšči-
no z vzgojnim delom in s prostor-
sko stisko na šoli. Pouk poteka
celo v 5 učilnicah v kletnih pro-
storih. Šola šteje 755 učencev in
ima nad 30 učencev na oddelek.
Število učencev ne upada, saj se
je v 1. razred za novo šolsko leto
vpisalo 98 učencev samo iz šol-
skega okoliša. Šola je bila vklju-
čena v plan investicij v sredrye-
ročnem obdobju 1986-1990 inje,
v planih zapisana kot adaptacija
šole z nadzidavo in ureditvijo
kletnih prostorov za jedilnico.
Delegatka je prikazala nujnost
zagotovitve sredstev po sporazu-
mu, če naj bi se investicijska dela
odvijala po planu.

V razpravi so delegati menili,
da je v prvem delu seveda preveč
formalizma ter dolgih in dragih
postopkov. Prav bi bilo, da bi s

sprerriembo ustave, zakona o
združenem ter drugih predpisov,
ki urejajo ta področja, postopke
za sprejemanje samoupravnih
sporazumov tudi poenostavili.

Osnovna šola Majda Vrhpvnik
je po opremljenosti med najbolj
skromnimi, čeprav je po delu in
kvaliteti med prvimi v občini.

Po razpravi so delegati s skle-
pom sprejeli samoupravne spora-
zume o temeljih planov SIS ma-
terialne proizvodnje in SIS druž-
benih dejavnosti za obdobje
1986-1990. En delegat se je glaso-
vanja vzdržal.

Delegati skupščine KS Gradiš-
če so sprejeli tudi sklep, da v ce-
loti podpirajo prizadevanje vod-
stva in samoupravnih organov
osnovne šole Majda Vrhovnik pri
adaptaciji šole. Delegati iz zdru-
ženega dela pa naj o razmerah na
šoli poročajo v delovnih organi-

zacijah, da čimprej sklenejo
ustrezne samoupravne sporazu-
me, da bodo sredstva za izvedbo
programov zagotovljena. Bil je
sprejet tudi sklep, da se poročilo
šole, ki je bilo podano na seji
skupščine, objavi v »Dogovorih«.

Delegati so z vabilom za 2. sejo
sprejeli tudi finančno poročilo za
leto 1986, ki ga je pred tem obrav-
naval in potrdil svetKS. Po do-
datnih pojasnilih k posameznim
postavkam, so sprejeli zaključni
račun za leto 1986 in finančni na-
črt KS za leto 1987.

Na predlog kadrovske komisije
pri KK SZDL so delegati izvolili
6 članov poravnalnega sveta. Za
predsednico je bila izvoljena Ol-
ga Japelj. Delegati so izvolili tudi
novi 9. članski potrošniški svet.
Za predsednika je bil izvoljen Bo-
jan Kosmač.

Delegat Miran Šubic je v imenu
skupnosti stanovalcev Rimske
12-16 predlagal, da krajevna
skupnost pomaga pri ureditvi mi-
nyočega prometa na Rimski in
Igriški ulici, da organizacija Rent
a car ne bi parkirala svojih služ-
benih vozil vzdolž vse ceste. O
problemu mirnjočega prometa v
KS in ožjem središču mesta so
razpravljali tudi drugi delegati,
saj kljub večkratnim tudi sekcij-
skim razpravam v okviru SZDL
niti en predlog ali pobuda ni bila
upoštevana oz. uresničena.

A. Ž.


